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מדוע חשוב לקדם התחבורה הציבורית  

 ?בחיפה
 צ"בתחמהתושבים הם פוטנציאל לנוסעים קבועים  140%.

 הטופוגרפיה התלולה2.

 מחסור חמור במקומות חנייה3.

 סמטאות צרות בשכונות הוותיקות  4.

 חיפה עיר אקדמית5.

 חיפה עיר תיירותית ובה עשרות בתי מלון  6.

 כרבע מאוכלוסיית העיר עולים חדשים7.

 עיר מחוז המספקת עבודה לכל אזור הצפון8.

 



 רחוב פנימי טיפוסי בחיפה



 תחנות

 תחנה חדשה  תחנה חדשה



   הכרמלית



 

 המעבר לחוף הים

 



 מטרונית



 תלפיות שוק



 תוצרים





 לסיכום 
  -לפעילות של הפורום הישגים רבים 

 נוספו קווים באזורים מרוחקים שלא קיבלו כיסוי  •

 נוספה תדירות לקווים שפעלו בתדירות נמוכה•

 נוסף משך לקווים שהסתיימו בשעה מוקדמת•

נוספו קווים מהירים לסטודנטים בטכניון ובאוניברסיטת  •

 חיפה

  - אבל

עדיין משתמשי התחבורה הציבורית בחיפה הינם  •

התחבורה הציבורית כיום אינה  ". אין ברירה"משתמשי 

 .מהווה חלופה לבעלי הרכב

מטרתנו למקד את תשומת הלב לתוך השכונות ולחיבורים  •

 .בינן
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